
 

 

Sensitivity: Internal 

Referat Bestyrelsesmøde onsdag d. 12/12-18 kl. 19.30 VIC 

Deltagere: Claus Skyum, Frederik Agergaard, Linda Kampmann, Lars 
Jensen og Lena Rosenlund  

 

Dagsorden 

1.Godkendelse af sidste referat 

Referatet er godkendt. 

 

2. Vej, sti og grønne områder 

2.1 Projekt Kongehøj midterareal 

Der arbejdes stadig videre med projektet. Vi har haft møde med 
Kommunen, og de 3 husstande i lomme C Kongehøj som er kommet 
med indsigelser til projektet. Det er blevet besluttet, at der skal 
udarbejdes skitseforslag samt budget, som skal til afstemning ved 
generalforsamlingen 2019. 

Ift. de arkæologiske undersøgelser på området, var den oprindelige 
plan, at dette skulle ske i indeværende år, men Sønderskov har nu 
meddelt, at det i stedet vil ske først på året i 2019. 

2.2 Vej og sti 

Ang. sti syd for Kongehøj, så er stien endnu ikke etableret, vi har haft 
kontakt til kommunen, og de har meddelt, at de går i gang med 
arbejdet i foråret 2019.   

 

3. Legepladser 

Intet nyt. 
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4. Events 

Der arbejdes på̊̊ følgende: 

Affaldsdag – 31. Marts 2019 

Sankt Hans 2019 med snobrød og pølser – vi mangler et sted at holde 
det, og vi undersøger reglerne herfor.  

 

5. Økonomi 

Status: 

Legepladser: 166.933 kr. Driftskonto: 486.954 kr.  

 

6. Gennemgang af post/mails 

Der er modtaget en henvendelse på, at der ønskes en hjertestarter i 
området. Vi undersøger mulighederne igen, da det ikke være muligt, at 
gennemføre tidligere.  

 

7. Hjemmeside 

Vi fortsætter med at lægge referater og andet relevant info op på 
hjemmesiden, samt oplysninger på bestyrelsen osv.  

 

8. Facebook 

Vi fortsætter med at lægge relevant info op på facebook. Der laves 
fremover opslag ved følgende begivenheder: 

Når referater er kommet på hjemmesiden 

Indkaldelse til generalforsamling 
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Anden nyttig information til grundejerne 

 

9. Eventuelt 

Kommunikationen til bestyrelsen skal altid gå gennem bestyrelsens 
mailadresse info@hoejene.dk og ikke til enkelte personer fra 
bestyrelsen over deres private telefon, facebook eller lign. 

Et bestyrelsesmedlem har valgt at trække sig fra bestyrelsen, og vi har 
vurderet, at det ikke er nødvendig på nuværende tidspunkt, at 
indkalde suppleant.  

 

10. Kommende møder: 

Bestyrelsesmøder:  17. Januar 2019 kl. 19.30 VIC 


